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ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΗΜΟΚΡΑΤΙΑ    ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ∆ΙΑ∆ΙΚΤΥΟ  

ΝΟΜΟΣ ΣΕΡΡΩΝ 

∆ΗΜΟΣ ΣΕΡΡΩΝ 

Απόσπασµα της  

Αριθµ. Συνεδρίασης:   20 / 3-08-2011 

 

Αριθµ. Απόφασης:   648 / 2011 

 

ΘΕΜΑ: Ανάκληση της αριθµ. 647/2011 απόφασης ∆.Σ. µε θέµα: «Έγκριση υδροδό-

τησης περιοχής [ΠΑΛΙΑΓΚΑ] Αγροκτήµατος Λευκώνα, Ξενοδοχεία 

[ALEXANDER] & [ACROPOL]»  

 

 Στις Σέρρες και στο ∆ηµοτικό Κατάστηµα, σήµερα την 3
η
 του µηνός ΑΥ-

ΓΟΥΣΤΟΥ του έτους 2011, ηµέρα της εβδοµάδος ΤΕΤΑΡΤΗ και ώρα 20:00 συνε-

δρίασε το ∆ηµοτικό Συµβούλιο Σερρών, ύστερα από την αριθµ. 20 / 27-07-2011 έγ-

γραφη πρόσκληση του Προέδρου του ∆ηµοτικού Συµβουλίου, που επιδόθηκε σε ό-

λους τους ∆ηµοτικούς Συµβούλους, σύµφωνα µε τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 

3852/2010 (ΦΕΚ 87/7-6-2010 τ.Α’) «Νέα Αρχιτεκτονική της Αυτοδιοίκησης και της 

Αποκεντρωµένης ∆ιοίκησης - Πρόγραµµα Καλλικράτης».  

    Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει η νόµιµη απαρτία, σύµφωνα µε τις διατάξεις της 

παρ. 2 του άρθρου 96 του Ν. 3463/2006, δεδοµένου ότι σε σύνολο 41 ∆ηµοτικών 

Συµβούλων, παρόντες ήταν 36 δηλαδή: 

 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ: 

Παπαβασιλείου Βασίλειος (Πρόεδρος ∆.Σ.) Καλαϊτζίδης Βασίλειος 

∆ινάκης Κων/νος (Αντιπρόεδρος ∆.Σ.) Κατιρτζόγλου Βασίλειος 

Χουρουζίδης Νικόλαος (Γραµµατέας ∆.Σ.)  

Αγιαννίδου-Αρβανίτη Σταυρούλα Μερετούδης ∆ηµήτριος 

Αγοραστός Αγοραστός Μηλίδης Θεόδωρος 

Αναστασιάδης Αντώνιος Μοσχολιός Ζωγράφος 

Αποστολίδου Ραχήλ Μπιτζίδου-Σαρακενίδου Σοφία 

Αραµπατζής Θεόδωρος Μυστακίδης Παύλος     

Αρναούτογλου Φωτεινή  

Βαλτσάνης ∆ηµήτριος  

Γαλάνης Στέργιος Σαραντίδου Ερµοφύλη 

Γάτσιος Αθανάσιος Σούζας Ζαχαρίας 

Γκότσης Ηλίας Σταυρόπουλος Χριστόδουλος 

Γρηγοριάδης Παναγιώτης 

∆ηµητρίου Ευστράτιος 

Τατούδης Παναγιώτης 

∆ήµου Ιωάννης Φωτιάδης Στέφανος   

∆ούκας Γεώργιος Χασαπίδης Κων/νος 

∆ρίγκα Χρυσούλα   Χατζηµαργαρίτης Μαργαρίτης 

Ηλιοπούλου Σταλακτή Χράπας Παντελής 

Θεοχάρης Μιχαήλ  

Ίντος ∆ηµήτριος  

 

ΑΠΟΝΤΕΣ:.1) Κοτρώνης Παναγιώτης, 2) Νιζάµης ∆ηµήτριος, 3) Παπαδοπούλου 

Φωτεινή, 4) Στεργίου Νικόλαος, 5) Χρυσανθίδης Βασίλειος. 
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 Ο Πρόεδρος του ∆.Σ., µετά την διαπίστωση απαρτίας, κήρυξε την έναρξη του 

∆ηµοτικού Συµβουλίου, στην οποία ήταν παρών ο ∆ήµαρχος κ. Αγγελίδης Πέτρος, 

που κλήθηκε σύµφωνα µε τις διατάξεις της παρ. 6 του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010. 

 Το 13
ο
 θέµα συζητήθηκε πρώτο µε την σύµφωνη γνώµη του θέµατος.  

 Το 37
ο
 θέµα συζητήθηκε δεύτερο µε την σύµφωνη γνώµη του θέµατος.  

 Κατά τη συζήτηση του 37
ου

 θέµατος και λίγο µετά την τοποθέτησή του επί 

αυτού, ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Φωτιάδης Στέφανος, αποχώρησε από την αίθουσα. 

 Στην παραπάνω συνεδρίαση, πριν από τα θέµατα της ηµερήσιας διάταξης, ο κ. 

Πρόεδρος κάλεσε το ∆ηµοτικό Συµβούλιο πριν τη συζήτηση των θεµάτων της ηµε-

ρήσιας διάταξης, µε τη διαδικασία της παρ. 5 του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 να 

συζητήσει το εκτός ηµερήσιας διάταξης θέµα περί: Ανάκλησης της αριθµ. 647/2011 

απόφασης του ∆ηµοτικού Συµβουλίου µε θέµα: «Έγκριση υδροδότησης περιοχής 

[ΠΑΛΙΑΓΚΑ] Αγροκτήµατος Λευκώνα, Ξενοδοχεία [ALEXANDER] & 

[ACROPOL]». 

 Το ∆.Σ. αφού είδε τις διατάξεις της παρ. 5 του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010, 

δέχτηκε να συζητηθεί το θέµα εκτός ηµερήσιας διάταξης. 

 Στη συνέχεια τον λόγο πήρε ο κ. Πρόεδρος ο οποίος είπε τα εξής: 

κ. Πρόεδρος: Κυρίες και κύριοι συνάδελφοι καλησπέρα σας. 

Ξεκινάµε µε ένα θέµα που απασχόλησε τον τελευταίο καιρό παρά πολύ την Τοπική 

Κοινωνία. Πρόκειται για το θέµα το οποίο είχαµε φέρει εκτός ηµερήσιας διάταξης ως 

κατεπείγον στο προηγούµενο ∆ηµοτικό Συµβούλιο και αφορούσε την υδροδότηση 

των ξενοδοχειακών µονάδων από το υδροδοτικό δίκτυο της Κοινότητας Χριστός, για 

έκτακτές ανάγκες όπως το είχαν ζητήσει, όµως επειδή δεχτήκαµε µία επιστολή από 

τις ξενοδοχειακές αυτές µονάδες, από τους ιδιοκτήτες των ξενοδοχειακών µονάδων 

και σας την διαβάζω όπως ακριβώς την υπογράφουν: «Ύστερα από τα πρόσφατα γε-

γονότα και την ανησυχία που δηµιουργήθηκε στους κατοίκους της Τοπικής Κοινότη-

τας Χριστός σας δηλώνω ότι δεν επιθυµώ την υδροδότηση των επιχειρηµατικών µο-

νάδων µου από το υδρευτικό δίκτυο της Κοινότητας Χριστός για έκτακτες ανάγκες, 

όπως σας το ζήτησα. Επιφυλάσσοµαι όπως επανεξεταστεί το όλο θέµα µου στο απώ-

τερο µέλλον». 

Επικοινώνησα µε τον Πρόεδρο της Τοπικής Κοινότητας Χριστός, τον κ. Μεταλλίδη 

Γεώργιο, και µάλιστα επισύναψα αυτή την επιστολή των ιδιοκτητών των ξενοδοχεια-

κών µονάδων και σας διαβάζω τι ακριβώς του έγγραψα: «Κύριε Πρόεδρε, µετά την 

σχετική απόφαση από 28 Ιουλίου 2011 του ιδιοκτήτη των ξενοδοχείων Alexander και 

Acropol λόγω της δηµοσιότητας που πήρε το θέµα ότι δεν επιθυµεί την υδροδότηση 

των του µονάδων από τον υδρευτικό δίκτυο της Κοινότητας Χριστός για έκτακτες 

ανάγκες, όπως αρχικώς το έχει ζητήσει, σας γνωρίζουµε ότι ο ∆ήµος Σερρών δεν 

προτίθεται να υλοποιήσει την ανωτέρω απόφασή του». Νοµίζω ότι το θέµα θεωρείται 

λήξαν, εφόσον δεν επιθυµούν οι ιδιοκτήτες των ξενοδοχειακών µονάδων, η όποια α-

πόφασή µας, (γίνεται παρεµβολή από κινητό τηλέφωνο και ο Πρόεδρος παρακαλεί το 

Σώµα για το κλείσιµο των κινητών τηλεφώνων)  

Κατιρτζόγλου Βασίλειος: Να προχωρήσετε κύριε Πρόεδρε σε ανάκληση της από-

φασης. 

κ. Πρόεδρος: Βεβαίως, είναι αυτονόητο, κύριε συνάδελφε, κύριε Κατιρτζόγλου, ε-

φόσον συµφωνεί το Σώµα να ανακαλέσουµε την απόφαση αυτή την οποία πήραµε 

στο προηγούµενο ∆ηµοτικό Συµβούλιο. Λοιπόν και το θέµα µπαίνει για ψήφιση, υπέρ 

της ανάκλησης ή όχι της απόφασης. 

Φωτιάδης Στέφανος: Μία ερώτηση µπορώ να κάνω; 

κ. Πρόεδρος: Παρακαλώ  

ΑΔΑ: 4Α58Ω10-ΘΦΗ



 3 

Φωτιάδης Στέφανος: Γιατί ο κ. ξενοδόχος σήµερα άλλαξε άποψη; Καλύπτει τις α-

νάγκες του; 

κ. Πρόεδρος: Εγώ κύριε Φωτιάδη δεν θα απαντήσω εκ µέρους του ξενοδόχου. Εγώ 

δέχτηκα αυτή την επιστολή την οποία διαβίβασα και στον Πρόεδρο της Τοπικής Κοι-

νότητας, τον κ. Μεταλλίδη, νοµίζω ότι το θέµα θεωρείται λήξαν, και εφόσον ψηφί-

σουµε την ανάκληση αυτής της απόφασης, η ανάκληση της απόφασης θα είναι πλέον 

έγκυρη και κλείνει το θέµα εδώ.  

Φωτιάδης Στέφανος: Εγώ ρώτησα κάτι συγκεκριµένο κύριε Πρόεδρε και νοµίζω ότι 

έπρεπε, θαρρώ το κάνατε, απλώς δεν θέλετε να το ανακοινώσετε. Ο ξενοδόχος δηλα-

δή δεν είχε πρόβληµα; Εκ του περισσού ήταν αυτή η προσπάθεια;  

κ. Πρόεδρος: Σαφώς και είχε πρόβληµα, διότι το θέµα δεν θα ερχόταν στο ∆ηµοτικό 

Συµβούλιο, και µάλιστα κατεπειγόντως. 

Φωτιάδης Στέφανος: Τώρα δηλαδή θα αφήσουµε το ξενοδοχείο χωρίς νερό;  

κ. Πρόεδρος: Το ξενοδοχείο, ξέρετε πάρα πολύ καλά, ότι ζήτησε σε έκτακτες περι-

πτώσεις να υδροδοτείται από το δίκτυο του Χριστός. Προέκυψαν αυτά που προέκυ-

ψαν και δεν δέχεται πλέον την υδροδότηση. Θα βρει έναν τρόπο και το θέµα φυσικά, 

εν ευθέτω χρόνο θα έρθει, πιθανότατα θα αναλάβει η ∆ΕΥΑΣ όλο τον Καλλικρατικό 

∆ήµο, να δώσει οριστική λύση στο πρόβληµα των ξενοδοχειακών µονάδων. Προς τι 

δηλαδή η επίταση επί του θέµατος;  

Φωτιάδης Στέφανος: Κύριε Πρόεδρε, απασχολήσαµε τις Κοινωνίες, είπατε πράγµα-

τα και εκ των υστέρων έρχεται το θέµα. Λοιπόν καλά είναι τα θέµατα να διερευνώ-

νται, διότι το ξενοδοχείο, ρώτησα εγώ τον κ. Γιάννη, έχει δύο πηγές ο εργοδότης, έχει 

όλη αυτή τη δυνατότητα να µην µείνει ποτέ από νερό. ∆ηµιουργήσατε ένα θέµα, τα-

λαιπωρήσατε µία κοινωνία, εκτέθηκαν άνθρωποι, εκτεθήκαµε εξ αιτίας αυτής της 

συµπεριφοράς, µε άλλες δικές σας στάσεις και συµπεριφορές που δεν έχουν καµία 

σχέση µε αυτόν που θέλει να διοικεί µε χρηστό τρόπο. Αντιλαµβάνεστε πολύ καλά 

ότι δηλώνω αυτή τη στιγµή ότι κάποιοι που κάνουν πολιτικοί στην τηλεόραση, αλλά 

ιδιαίτερα ο Αντιδήµαρχος γιατί την άλλη µέρα έκοψε τα νερά, γιατί είπε λόγια, λοι-

πόν εδώ στο Σώµα όταν θα έρχεται και θα απασχολεί νοµίζω ένα θέµα, το Σώµα πρέ-

πει να έχει όλα τα στοιχεία και να έχει γίνει έρευνα. Και θα πρέπει νοµίζω να µην 

φτάνουµε σε αυτές τις λογικές ανάκλησης. ∆εν σας τιµά αυτό. Κατά τα λοιπά το ξε-

νοδοχείο έχει όλη εκείνη την υποδοµή, το ξέρει και ο κ. Χασαπίδης, το ξέρουν και 

όλοι και στο Λευκώνα και στο Χριστός, διότι εκεί λέχτηκαν πράγµατα και θάµατα, 

από εκπροσώπους και από ανθρώπους που δήθεν ξέρανε, τελικά ξέρανε ή δεν ξέρανε;  

κ. Πρόεδρος: Αν και δεν θα έπρεπε το θέµα αυτό πλέον να απασχολήσει παραπάνω 

το Σώµα, διότι θεωρείται λήξαν νοµίζω, δώστε µία σύντοµη απάντηση κύριε Μυστα-

κίδη για να προχωρήσουµε στα θέµατα. 

Μυστακίδης Παύλος: Κύριε πρόεδρε, κύριε ∆ήµαρχε, κύριοι συνάδελφοι, η αιτιο-

λογία αυτή ήταν καθαρά, ήταν συντονισµένη µε την υπηρεσιακή άποψη κύριε Φω-

τιάδη. Η άποψη αυτή, η ευκολότερη και φτηνότερη ήταν υπηρεσιακή άποψη και δεν 

ήταν δικιά µου καθαρά  άποψη αφενός, αφετέρου η άποψη αυτή να υδροδοτηθεί, άµα 

διαβάσατε την εισήγηση, έχουµε τρεις εναλλακτικές λύσεις, από αυτές τις τρεις εναλ-

λακτικές λύσεις, ο υπηρεσιακός παράγοντας, ο οποίος ασχολήθηκε µε αυτά τα έργα 

είναι και επιβλέπων, επέλεξε την λύση αυτή, ως την καταλληλότερη, την ευκολότερη 

και την οικονοµικότερη. Για τον λόγο αυτό προτείναµε αυτή την λύση αφενός, αφε-

τέρου, απορώ πως το συνδέσατε, δεν υπήρχε καµία σχέση µε το κόψιµο του νερού, 

ήταν ένα γενικότερο πρόβληµα και να µην µπλέκεται καταστάσεις που είναι άσχετες 

µεταξύ τους και αφετέρου η επιχείρηση αυτή είναι ιδιωτική ο ξενοδόχος ενδεχοµένως 

να προτίµησε να καταστραφεί το ξενοδοχείο του, παρά να µπει σε αυτή την λογική, 

είναι µια επιλογή του, δεν µπορώ εγώ να κάνω τίποτε πάντως για αυτό. 
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κ. Πρόεδρος: Λοιπόν κύριοι συνάδελφοι, µην µιλάτε, σας παρακαλώ πάρα πολύ. 

Λοιπόν το θέµα θεωρείται λήξαν, µπαίνει σε ψηφοφορία η ανάκληση της απόφασης 

647/2011 και ξεκινάει η ψηφοφορία, παρακαλώ. 

 Μετά την ολοκλήρωση της ψηφοφορίας  

 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ  ΟΜΟΦΩΝΑ  

 

Ανακαλεί την υπ΄ αριθµ. 647/2011 απόφαση ∆ηµοτικού Συµβουλίου µε θέµα: 

«Έγκριση υδροδότησης περιοχής [ΠΑΛΙΑΓΚΑ] Αγροκτήµατος Λευκώνα, Ξενοδο-

χεία [ALEXANDER] & [ACROPOL]» 

 

Αναθέτει στον κ. ∆ήµαρχο τις παραπέρα ενέργειες. 

 

      Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΤΟΥ ∆.Σ.                                Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ ΤΟΥ ∆.Σ. 

 

ΠΑΠΑΒΑΣΙΛΕΙΟΥ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ                       ΧΟΥΡΟΥΖΙ∆ΗΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ   

    

                                                                                                  ΤΑ ΜΕΛΗ 

                                                                               Όπως υπογράφουν στο πρακτικό 

 

 

 

 

 

       Σέρρες  04-08-2011 

 

       Πιστό Αντίγραφο 

 

Ο ∆ΗΜΑΡΧΟΣ ΣΕΡΡΩΝ 

 

  ΠΕΤΡΟΣ ΑΓΓΕΛΙ∆ΗΣ    

 

   Μ. Ε. ∆. 

 

Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ ΤΟΥ ∆. Σ.            

                            
 

ΓΑΡΥΦΑΛΛΙΑ ΠΑΓΚΑΛΟΥ 
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ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΗΜΟΚΡΑΤΙΑ   Σέρρες  4 Αυγούστου 2011 

ΝΟΜΟΣ ΣΕΡΡΩΝ 

∆ΗΜΟΣ ΣΕΡΡΩΝ                                              Αρ. Πρωτ.: 47472 

∆/ΝΣΗ ∆/ΚΟΥ-ΟΙΚΟΝ/ΚΟΥ                                                                                          

ΤΜΗΜΑ ΥΠΟΣΤ. ΣΥΛΛΟΓΙΚΩΝ ΟΡΓΑΝΩΝ                 

Τηλ.: 23210-83624 

  

 

 

Π Ρ Ο Σ 

 

1. Γραφείο Αντιδηµάρχου Έργων – Υποδοµών και Πρασίνου 

2. ∆.Τ.Υ. (Γραµµατεία) 

 

Υπηρεσίες µας  

  

 

 Σας αποστέλλουµε, δυνάµει των διατάξεων του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010, 

την αριθµ. 648 / 2011 απόφαση του ∆ηµοτικού Συµβουλίου µε την οποία εγκρίνεται 

η ανάκληση της 647 Α∆Σ µε θέµα: «Υδροδότηση περιοχής [ΠΑΛΙΑΓΚΑ] Αγροκτή-

µατος Λευκώνα, Ξενοδοχεία [ALEXANDER] & [ACROPOL]» και παρακαλούµε για 

τις περαιτέρω ενέργειές σας.  

 

 

 Ο ∆ΗΜΑΡΧΟΣ ΣΕΡΡΩΝ 

κ. κ. ε.   

 

Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ ΤΟΥ ∆.Σ.  

 

 

 

 

                                                                                     ΓΑΡΥΦΑΛΛΙΑ ΠΑΓΚΑΛΟΥ    
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